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ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Αντίθετη η τοπική κοινωνία της Σητείας στην κατασκευή νέου
αιολικού πάρκου»

Κύριε Υπουργέ,

Αντίθετη βρίσκει την τοπική κοινωνία της Σητείας η προοπτική κατασκευής νέου
αιολικού πάρκου στην περιοχή Χανδρά, Αρμένων, Απιδίων και Περβολακίων με την
τοποθέτηση 11 ανεμογεννητριών ύψους 150 μέτρων και ισχύος 55 MW, δεδομένου ότι
ήδη στη Σητεία παράγεται το 50% της ενέργειας από ΑΠΕ στην Κρήτη και συνολικά
έχουν εγκατασταθεί 170 ανεμογεννήτριες σε 23 αιολικά πάρκα. Όπως δηλώνουν σε
τοπικά ηλεκτρονικά ΜΜΕ οι φορείς που αντιδρούν στην προοπτική αυτή, κανένα
οικονομικό συμφέρον ή ανταποδοτικό έργο δεν μπορεί να θεωρηθεί σημαντικότερο από
την προστασία της περιοχής. Πιο συγκεκριμένα, διαμαρτυρίες στην απόφαση της
Δημοτικής αρχής της 5/3/2024 εκφράζουν τόσο οι κάτοικοι της Σητείας όσο και η
Ελληνική Ορνιθολογική Εταιρεία για το μέλλον των απειλούμενων ειδών Όρνιου και
Γυπαετού στην Κρήτη, το οποίο προβλέπεται δυσοίωνο, καθώς πάνω από 500 MW
ανεμογεννητριών βρίσκονται υπό αδειοδότηση σε κρίσιμους βιότοπους (10 Αιολικοί
Σταθμοί Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ), ισχύος 456 MW, 6 στα Χανιά και 4
σε Ηράκλειο και Λασίθι), αλλά και ο Σύλλογος Καταστημάτων Εστίασης και Ψυχαγωγίας
Δήμου Σητείας, καθώς θεωρεί ότι προτεραιότητα για την περιοχή πρέπει να είναι η
οικολογική ισορροπία και η βιώσιμη ανάπτυξη του τόπου, κυρίως η τουριστική, η οποία
θα σέβεται και θα αναδεικνύει τον φυσικό του πλούτο κι όχι η επικείμενη «ενεργειακή
επένδυση» που θα οδηγήσει μοιραία στην περαιτέρω υποβάθμισή του. Οι αρνητικές
συνέπειες μιας τέτοιας απόφασης έχουν να κάνουν: α) με την κλιματική αλλαγή που
πρόκειται να συντελεστεί (αύξηση της θερμοκρασίας, μείωση βροχοπτώσεων, μεγάλη
έλλειψη νερού σε όλη την περιοχή), β) με τον αφανισμό της εκτατικής κτηνοτροφίας, της
μελισσοκομίας και μεγάλου μέρους της αγροτικής παραγωγής, καθώς και την εξαφάνιση
του κυνηγιού και κατ’ επέκταση τη σημαντική μείωση του πληθυσμού των ορεινών
χωριών και την εγκατάλειψη των ορεινών παραδοσιακών οικισμών, γ) την υποβάθμιση
των διάσπαρτων αρχαιοτήτων, αρχαιολογικών χώρων και πολιτιστικών μνημείων των
κείμενων περιοχών, δ) την υποβάθμιση του φυσικού ανάγλυφου και των διαφόρων
γεωμορφών που το συνθέτουν, ε) τους κινδύνους καταστροφής των σπηλαίων της
περιοχής και της ιδιαίτερης λειτουργίας τους στο φυσικό περιβάλλον, στ) την
εγκατάλειψη κάθε προσπάθειας ανάπτυξης του εναλλακτικού τουρισμού που είναι η
μόνη ελπίδα για τη διατήρηση και ανάπτυξη των ορεινών παραδοσιακών οικισμών, ζ)
την υποβάθμιση και καταστροφή του Γεωπάρκου UNESCO της Σητείας και η) τη
γενικότερη υποβάθμιση της ζωής στη Σητεία.
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, λαμβάνοντας υπόψη τους σοβαρούς
κοινωνικούς, περιβαλλοντικούς - οικολογικούς, οικονομικούς, πολιτισμικούς λόγους που
επικαλείται η τοπική κοινωνία της Σητείας, προκειμένου να μην υλοποιηθεί ο
σχεδιασμός εγκατάστασης νέου αιολικού πάρκου στην περιοχή της Σητείας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




